
 

 

 
   

 
Spørgsmål om afbureaukratisering 

 

Kære Knud 

På udvalgsmødet den 15. maj 2024 i forlængelse af orienteringen om 
den kommende organisationsændring i BUF spurgte du om 

der eventuelt kan frigøres midler ved at afbureaukratisere 

forvaltningens ”leverancer” til staten.  

 

Besvarelse 

Forvaltningen har for øjeblikket ikke et overblik over, hvilke midler der 
potentielt kunne frigøres ved at afbureaukratisere i vores leverancer til 
staten. Dette ville kræve en nærmere undersøgelse for at identificere, 
hvad der er påkrævet ved lov, og hvad der ikke er. 
  
Sidst forvaltningen foretog en afdækning af leverancerne til staten var i 
forbindelse med en temadrøftelse om forenkling på dagtilbuds- og 
skoleområdet på udvalgsmødet den 25. maj 2022 (bilag 1). I 
forlængelse heraf blev det besluttet, at forvaltningen skal udarbejde et 
halvårligt notat, der dækker forenklingsinitiativer i BUF. Den næste 
status på arbejdet med forenkling fremlægges på udvalgsmødet den 
12. juni 2024. 
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